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Adviesraad Wmo en Jeugdwet Tiel  
 

Rechte tekst = agenda; 
Cursieve tekst = verslag. 
 
Besluitenlijst vergadering Wmo-raad 30 januari 2024  
 
Aanwezig: de (kandidaat-)leden: Trees Boudewijn (TB), Reina Rijzenga (RR), 
Frida Romijn (FR)), Achraf el Idrissi (AeI) en Maria Adriaans (MA), 
 
Jan Verkleij(Vz.)  
At Sonneveld (Secr.),  
 
Babette Rutten, contactambtenaar voor de adviesraad Wmo en Jeugdwet Tiel 
 
Gasten: Jolenta Rauch, directeur bestuurder Stichting Zorgcentra Rivierenland 
(SZR) 
 
Afwezig: Bas Westra (BW) en Joke Bergacker (JB), 
 

 
 

1. Opening: 
 
De VZ heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen en Ingekomen stukken: 
 
 
A.Mededelingen: 

1. 25 juni 2024 zal Carla Kreuk aansluiten bij de adviesraad; 
2. Met Dave Verbeek zal nog een afspraak worden gemaakt; 
3. De Vz. zegt dat hij naar een bijeenkomst is geweest over de 

woonzorgvisieanalyse . Deze bijeenkomst was met bureau Companen 
dat voor de gemeente Tiel en de regio de woonzorgvisie maakt.Medio 
maart een gezamenlijk advies met de bewonersraden van Kleurrijk 
Wonen en Thius. De presentatie was interessant . Het ging met name 
om huisvesting van ouderen. Er zijn verschillende categoriën.  

4. BR zegt dat we in Tiel actiever gaan aan de slag met het thema 
‘eenzaamheid’. Als gemeente Tiel zijn we aangesloten bij het 
actieprogramma Eén tegen Eenzaamheid van het ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport. Er is en was (vanuit het landelijke 
programma en ook in Tiel) al aandacht voor eenzaamheid onder 
ouderen. Dit is verder uitgebreid naar jongeren en jongvolwassenen. Bij 
verschillende organisaties en in verschillende activiteiten is er al 
aandacht voor het vraagstuk rondom eenzaamheid. 27 februari komen 
we met verschillende partners samen om in gesprek te gaan over dit 
thema. In samenwerking hopen we een beeld te vormen over het  
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vraagstuk en de behoeften van de verschillende doelgroepen. Ook 
kunnen we gezamenlijk het lokaal aanbod inzichtelijk maken en helder 
krijgen waar nog kansen liggen. Uiteindelijk hopen we samen 
eenzaamheid te kunnen bestrijden door het vormen van een lokale 
coalitie. Zij zal de Adviesraad Wmo en Jeugdwet op de hoogte houden 
van ontwikkelingen binnen de lokale aanpak Eén tegen Eenzaamheid. 

 
B.Ingekomen stukken: 

1. 2023-1121 Reactie gemeente Tiel op het advies m.b.t.de wijziging van 
artikel 19,lid 4 van de Wmo-verordening; 

2. 2023-1123 Reactie gemeente Tiel op het advies m.b.t. artikel 24,lid 1 van 
de Wmo-verordening; 

3. 2023-1127 Reactie gemeente Tiel op het advies m.b.t. het plan van 
aanpak in het kader van de Spuk-regeling; 

4. Informatienota gemeente Tiel m.b.t. inzet middelen Nationaal 
Programma Onderwijs (3); 

5. Plan van aanpak gemeente Tiel m.b.t. plan van aanpak besteding NPO-
middelen gemeente Tiel. 
RR vraag hoe realistisch het plan is. Zij zou graag zien of dit uitgevoerd 
kan worden met de personeelsproblematiek. 
BR zegt dat het plan loopt.  Er wordt veel aandacht gegeven aan de 
sociaal emotionele problematiek. 
AS zegt dat goed geluisterd is naar de adviezen die de adviesraad heeft 
gegeven. 
De Vz. stelt voor dit in het najaar te bespreken met Dave Verbeek De 
adviesraad besluit hiertoe. 

6. Agenda cliëntenraad participatiewet d.d. 9-1-2024; 
7. Aandachtspuntenlijst van de cliëntenraad participatiewet d.d. 12-12-2023 
8. Mail Babette Rutten m.b.t. de vaststellen van de verordening 

maatschappelijke ondersteuning 2024 en de verordening advies Wmo en 
Jeugdwet Tiel. Mail reeds doorgezonden naar de leden; 

9. Uitnodiging gemeente Tiel voor de installatieraad van de nieuwe 
burgemeester de heer F.v.d. Meijden; 

10. Gewijzigde vergaderschema 2024 i.v.m. de wijziging van een aantal 
vergaderruimtes. 

11. De Vz. brengt in het artikel in de Volkskrant over de problematiek onder 
de jongeren. Dit stuk is ingebracht door Reina Rijzenga. De adviesraad 
erkent de problematiek en ondersteunt de visie m.b.t. de rol van de 
opvoeders.  

 
C.Uitgaande brieven: 
1. Adviesraad Wmo en Jeugdwet Tiel: advies m.b.t. evaluatie verordening en 
besluit maatschappelijke ondersteuning gemeente Tiel. 
4  
 
3. Rondvraag: 
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TB brengt de klachten in m.b.t. de vervoersorganisatie Versis. Dit zijn de 
klachten die ook in de cliëntenraad participatiewet aan de orde zijn geweest. 

• Versis heeft toegegeven dat men niet meer kan garanderen dat ze op rijd 
komen. 

• ze hebben o.a. problemen met het laden van de E auto's, ze kunnen 
minder kilometers dan verwacht, dus moeten meer laden en daar is 
eigenlijk onvoldoende tijd voor. 

• chauffeurs rijden te hard, m.n. over drempels, wat voor sommige mensen 
is dit zelfs zeer pijnlijk. 

• chauffeurs zijn onbeschoft -kortaf en niet hulpvaardig. 

• Versis heeft vervoer uitbesteed aan de Haargroep, deze bussen hebben 
een veel hogere instap waardoor sommige passagiers niet of nauwelijks 
in kunnen stappen. 

• Dit schijnt naar zeggen van de vervoerder, opgelegd te zijn door de 
overheid. 

• Gemeente heeft niets doorgegeven over omleidingsroutes in de 
binnenstad, daardoor weten chauffeurs niet hoe ze op bepaalde 
adressen moeten komen, daardoor komen passagiers niet aan op hun 
bestemming of worden afgezet ver van het adres waar ze moeten zijn, of 
worden uiteindelijk maar weer naar huis gebracht. 

• Bellen met klachten heeft geen resultaat, aan de telefoon zitten jonge, 
onervaren, telefonistes die geen oplossingen weten en geen antwoordt 
kunnen geven op vragen. 

• En er zouden in januari nieuwe aanbestedingen uitgeschreven worden, 
misschien een moment om ook aan de kwaliteit van het WMO vervoer 
aandacht te besteden. 

 
De adviesraad besluit hier in de volgende vergadering op terug te willen komen. 
De klachten zullen besproken worden in het ambtelijk vooroverleg voor de 
volgende vergadering. 
 
4. Bespreking besluitenlijst d.d. 28 november 2023 en aktielijst: 
 
Het verslag wordt onder dankzegging en zonder wijzigingen vastgesteld.  

Aktielijst: 

De punten 59, 77 en 79 vervallen. 
 
5. Bespreking ontwikkelingen intramurale zorg verpleeghuizen en 
verzorgingscentra: 
 
Jolenta Rauch, directeur bestuurder van de Stichting Zorgcentra Rivierenland, zal, op 
verzoek van de adviesraad Wmo en Jeugdwet Tiel, een toelichting geven op de 
ontwikkelingen in de intramurale zorg in verpleeghuizen en verzorgingscentra. 
Deze ontwikkelingen hebben ook consequenties voor de zorg vanuit de Wmo. 
Vandaar dat dit op de agenda is gezet. 
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Jolenta Rauch zal ingaan op het voorgenomen rijksbeleid en de gevolgen die deze 
voornemens hebben voor de intramurale zorg. Hierbij kan men denken aan: 
- het opnamebeleid; 
- de verplaatsing van verpleeghuiszorg naar zorg thuis. 
Het is de bedoeling dat we met Jolenta Rauch in gesprek gaan over deze 
ontwikkelingen. 
 
Op basis van de informatie die Jolenta Rauch geeft kunnen we in een volgende 
vergadering een gesprek plannen met Santè-partners over de extra-murale zorg. 
 
Bij dit onderwerp moeten we ons wel realiseren dat het rijksbeleid nog kan 
wijzigingen als gevolg van de huidige kabinetsformatie. 
 
Voordat Jolenta Rauch met haar presentatie begint stellen de leden van de 
adviesraad zich aan haar voor. 
 
Jolenta Rauch heeft de presentatie in powerpoint gemaakt. Deze presentatie wordt 
bij dit verslag gevoegd en maakt deel uit van dit verslag. 
 
Jolenta Rauch vraagt aandacht  voor samenwerking m.b.t. de topografische kaart 
met Companen. De zorgorganisaties in de regio maakt zelf een kaart, gelijk aan die 
van de provincie Gelderland. Dit lijkt dubbel werk. 
 
Rivierenland Samen Beter is een groot samenwerkingsverband van allerlei 
organisaties, huisartsen, apotheken, etc . Doel  het integraal zorgakkoord uit te 
werken. 
 
Door de adviesraad worden de volgende vragen gesteld: 
FR is blij met de samenwerking. 
Jolenta Rauch zegt dat de samenwerking goed is. Ook met de woningcorporaties. 
RR vraagt hoe de bewoners er bij betrokken worden.  
Jolenta Rauch zegt dat dit gebeurd als het concreet gemaakt kan worden, bv. voor 
palliatieve zorg. Dicht op de doelgroep. 
RR zegt dat je de omgeving rijp moet maken voor de nieuwe ontwikkelingen. 
JV vraagt hoe het personeel betrokken wordt. 
Jolenta Rauch zegt dat dit voor wat betreft de nieuwbouw gebeurd. Buitenruimtes zijn 
onontbeerlijk . Met personeel is gekeken wat daarvoor de beste oplossing is. 
AelIvraagt over er een plan is m.b.t. het zorgpersoneel.  
Jolenta Rauch zegt dat dit op onderdelen gebeurd. We kijken naar de taken binnen 
de zorg en of deze anders verdeeld kunnen worden. 
De verzekeraars eisen echter veel te veel administratie. 
 
De adviesraad wil in juni Carla Kreuk vragen naar het regioplan Rivierenland Samen 
Beter voor wat de aansluiting  met de WMO. 
 
De Vz. dankt Jolenta voor de duidelijke informatie. Samenwerking is onontbeerlijk. 
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6.   Bespreking adviesaanvraag m.b.t.  evaluatie van verordening 

maatschappelijke ondersteuning gemeente Tiel 2021 en het Besluit 

maatschappelijke ondersteuning gemeente Tiel 2021 

 

In de vorige vergadering hebben we afgesproken dat Reina Rijzenga en Joke 

Bergacker de verordening en het besluit maatschappelijke ondersteuning gemeente 

Tiel 2021 door zullen nemen en zullen bekijken of een aanvullend advies van de 

adviesraad noodzakelijk is. 

In deze vergadering geven zij een terugkoppeling waarna wordt besproken of 

volstaan kan worden met de reeds door de adviesraad Wmo en Jeugdwet Tiel 

gegeven advies.  

 

 

RR zegt dat de verordening en het beleid  meer in normale taal en duidelijker moeten 

worden geschreven, zodat ze begrijpelijk zijn voor de cliënten die van de Wmo 

gebruik maken. 

De Vz. concludeert dat we een aanvullend advies geven op basis van het stuk van 

RR . 

7.   Terugkoppeling Frans van Oostveen over zijn t de wethouderarla Kreuk 
en Dave Verbeek en Babette Rutten op 30 november 2023. 
 
Frans van Oostveen heeft, in zijn rol als interim voorzitter van de adviesraad Wmo en 
JeugdwetTiel, een gesprek gehad met Carla Kreuk, Dave Verbeek en Babette 
Rutten. 
Dit gesprek ging vooral over de samenwerking naar de toekomst. 
Frans van Oostveen zal dit gesprek terugkoppelen. 
 
De Vz. zegt dat Frans van Oostveen vooral heeft aangegeven dat  de beide 
wethouders de in breng van de adviesraad Wmo en Jeugdwet belangrijk vinden. 
Daarnaast hebben zij aangegeven dat zij altijd door de adviesraad kunnen worden 
benaderd. 
 
8.  Blok III: Functioneren Adviesraad Wmo en Jeugdwet 

(deskundigheidsbevordering, evaluatie e.d.) 

 
9.  Sluiting. 
 
De Vz dankt een ieder voor zijn of haar inbreng en sluit de vergadering. 
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Aktielijst: 

 

Nummer Datum Aktie Door wie Voor wanneer 

73 29 augustus 
2023 

Bespreken ervaringen 
m.b.t. de nieuwe 
zorgovereenkomsten 
aanbieders 

At 
Sonneveld 

2e kwartaal  
2024 

74 29 augustus 
2023 

Uitnodigen Anke de Boer  At 
Sonneveld 

Voorjaar 2024 

75 26 september 
2023 

Thema eenzaamheid 
voorbereiden voor de 
agenda 

Maria 
Adriaans en 
Frans van 
Oostveen 

Begin 2024 

76 31 oktober 
2023 

Toelichting vastgesteld 
minimabeleid door Bob 
Vreman 

At 
Sonneveld 

Voorjaar 2024 

78 28 november 
2023 

Voorbereiden workshop 
“Hoe werkt een 
adviesraad” 

At 
Sonneveld 
en Frida 
Romijn 

1e helft 2024 

80 28 november 
2024 

Bespreken 
informatievoorziening 
vanuit de adviesraad 

Iedereen 1e kwartaal 
2024 

81 30 januari 
2024 

Met Carla Kreuk praten 
over Rivierenland Samen 
Beter 

At 
Sonneveld. 
Jan Verkleij 

25 juni 2024 

82 30 januari 
2024 

Met Dave Verbeek praten 
over de resultaten van 
het Nationaal Programma 
Onderwijs 

At 
Sonneveld, 
Jan Verkleij 

2e helft 2024 

83 30 januari 
2024 

Bespreken functioneren 
vervoersorganisatie 
Versis 

At 
Sonneveld, 
Jan Verkleij 

27 februari  
2024 

 
 

n.t.b. Minimaal 1x per jaar de bescherming van persoonsgegevens 
opnemen op de agenda. Indien de actualiteit daar aanleiding 
voor geeft, kan dit ook eerder geagendeerd worden. 

 

25 juni 2024 Bespreken Rivierenland Samen Beter met Carla Kreuk  

n.t.b. Definitieve voorstellen hervormingsagenda jeugdzorg, Dave 
Verbeek 
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n.t.b Bespreken resultaten Nationaal Programma Onderwijs met 

Dave Verbeek 

 

n.t.b. Anke de Boer, coördinator sociale poort informatie en advies  

n.t.b. Evaluatie zorgovereenkomstenbieders  

 

 


